
PROTOKÓŁ NR XXIII/21 

z XXIII posiedzenia Rady Gminy Mielnik 

w dniu 30 czerwca 2021 roku 

 

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się w sali Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w 

Mielniku o godz. 9.00, zakończyła się o godz.13.40. 

 

Lista obecności radnych znajduje się w załączeniu do protokołu. 

 

Do punktu 1. 

 

Otwarcia XXIII sesji Rady Gminy Mielnik dokonał Przewodniczący Rady Pan Artur Gacki. 

Pan Przewodniczący powitał radnych, Pana Wójta, Pana Zastępcę, Panią Skarbnik,  

Pana Sekretarza, kierowników jednostek organizacyjnych gminy i Sołtysów. 

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 

Publicznej na stronie internetowej Gminy oraz w BIP.  

Przewodniczący stwierdził, że na ustawowy skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 15 radnych. 

Poinformował o wyłożeniu protokołu z XXII sesji Rady Gminy. 

Na protokolanta obrad Przewodniczący Rady powołał Panią Iwonę Paździora-Patkowską. 

 

Do punktu 2. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad XXIII sesji Rady Gminy:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta o pracy między sesjami.  

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik 

na lata 2021-2030 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu Gminy Mielnik.  

8. Debata nad raportem o stanie gminy i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Mielnik wotum zaufania. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Mielnik za rok 2020. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie pomników przyrody występujących na terenie Gminy Mielnik. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie użytków ekologicznych występujących na terenie Gminy Mielnik. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy części nieruchomości gminnej oznaczonej nr geodezyjnym 5196/69, 

obręb Mielnik. 



14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Regulaminie utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Mielnik. 

15. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr XXI/157/21 Rady Gminy Mielnik z dnia 18 lutego 

2021r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mielnik na rok 2021. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wniosku o przyznanie dodatku mieszkalnego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o przyznanie dodatku energetycznego. 

19. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

20. Przygotowanie Gminy Mielnik do sezonu turystycznego. 

21. Informacja z wykorzystania wypracowanej nadwyżki realizacja zapisów uchwały nr XXII/170/21 

Rady Gminy Mielnik z dnia 26 kwietnia 2021r. w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu 

budżetowego - Zakład Gospodarki Komunalnej w Mielniku z obowiązku wpłaty nadwyżki 

środków obrotowych do budżetu Gminy Mielnik. i ocena działalności Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Mielniku. 

22. Odpowiedź na interpelacje i zapytania. 

23. Wolne wnioski. 

24. Zakończenie obrad. 

Rada Gminy jednogłośnie 15 głosami za przyjęła porządek obrad XXIII sesji rady Gminy Mielnik.  

(imienny wynik głosowania w załączeniu do protokołu)  

 

Do punktu 3 

Pan Wójt przedstawił informację o swojej pracy w okresie między sesjami: 

 wszystkie jednostki organizacyjne gminy, łącznie z urzędem gminy zaangażowane są pracę, na 

rzecz gminy, szczególnie teraz, kiedy zaczął się sezon turystyczny i wzmożona aktywność 

mieszkańców, 

 ogłosiliśmy przetarg w budowę Chaty Edukacji Przyrodniczej w Maćkowiczach, 

 w trakcie opracowania jest przetarg na wyłonienie wykonawcy, który zrewitalizuje tereny po 

byłym przedszkolu i szkole, 

 przygotowywany jest również przetarg na budowę oświetlenia na ulicy Tarasowej i Białej, 

 otrzymaliśmy dofinansowanie z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego na 

modernizację budynku GOKSiR w kwocie 102 tyś. Zł (po złożonym odwołaniu), 

 został wyremontowany dach w budynku GOKSiR i GBP, 

 nie otrzymaliśmy po raz kolejny żadnych środków z programu rządowego RFIL, który 

dotyczył gmin popegeerowskich, 



 bez opóźnień realizowana jest budowa ulicy Sadowej w Mielniku, 

 został wykonany przez ZGK parking przy wieży widokowej w Mielniku do wykonania została 

jedynie kosmetyka, 

 w trakcie budowy jest droga tzw. Wilanówka przy Niemirowie, obecnie transportowany jest 

tam destrukt, 

 rozpoczął się sezon różnych spotkań i imprez, zapraszamy mieszkańców do aktywnego 

udziału w tych wydarzeniach z zachowaniem szczególnej ostrożności ze względu na Covid-

19, 

 cały czas trwają prace nad modernizacją oczyszczalni ścieków i hydroforni, lata zaniedbań 

doprowadziły do poważnych uszkodzeń urządzeń wodno-kanalizacyjnych. Należy pamiętać, 

że pociąga to za sobą ogromne koszty ich naprawy, a w większości przypadków zakup 

nowego sprzętu, 

 przypominam, że gmina otrzymała dofinansowanie na Klub Seniora w Wilanowie i Dom 

Seniora w Mielniku, odpowiednio jest to kwota ok. 84 tyś zł i 400 tyś zł., 

 spotkałem się z Panem Marszałkiem Kosickim, rozmawialiśmy o rozwoju Gminy Mielnik, o 

jej celach strategicznych, m.in. o budowie kładki w Niemirowie oraz drodze do uzdrowiska, 

 spotkałem się również z Panem Wicewojewodą Marcinem Sekścińskim – spotkanie dotyczyło 

budowy na terenie Mielnika mieszkań w programie SIM, czyli Społecznej Inicjatywie 

Mieszkaniowej. Sądzę, że jest to bardzo ciekawa propozycja, o której niebawem 

poinformujemy mieszkańców. Informacje dostępne będą na stronie internetowej oraz w 

Urzędzie Gminy, 

 został opracowany projekt na budowę ścieżki pieszo-rowerowej od drogi 640 w kierunku 

Grabarki, w bieżącym roku zostanie wybudowany I etap ścieżki do skrzyżowania w 

Homotach, w tym miejscu bardzo chciałbym podziękować Zarządowi Urzędu 

Marszałkowskiego oraz Panu Sebastianowi Łukaszewiczowi – radnemu sejmiku 

województwa za wsparcie tej inicjatywy, 

 gościliśmy w gminie Sekretarz Stanu w Ministerstwie Rolnictwa i Rozwoju Wsi  

Panią Annę Gembicką, spotkanie dotyczyło kół gospodyń wiejskich, 

 zlot motocyklowy, który odbył się w ostatni weekend cieszył się ogromnym 

zainteresowaniem, szczególnie warte uwagi są licytacje charytatywne. Dużym 

zainteresowaniem cieszyła się Mielnicka Dycha, ponad 100 uczestników brało udział w biegu. 

 

Do punktu 4  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący poinformował o interpelacji, którą złożył pan radny Witold Pawluczuk w dniu sesji  

tj. 30 czerwca br..  



 

Pan radny Witold Pawluczuk odczytał treść złożonej interpelacji. 

(interpelacja w załączeniu do protokołu) 

Do punktu 5  

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 

W dyskusji nad projektem głos zabrali: 

Pan radny Kazimierz Tobota, zwrócił uwagę na nierówne traktowanie mieszkańców gminy. Jeżeli 

jednemu z mieszkańców Mielnika odmawia się budowy wodociągu, a drugiemu z Wajkowa buduje 

się. 

Pan Wójt udzielił odpowiedzi, że koszt budowy wodociągu na ulicy Dębowej w Mielniku będzie 

wynosił ok. 100 tys zł., nie mamy takich środków w budżecie. Jeżeli Państwo z ulicy Dębowej 

zdecydują się na zakup materiału niezbędnego do ułożenia/wybudowania wodociągu, a ZGK wykona 

wykop – jednak takiego zapewnienia nie otrzymałem od Pana z ul. Dębowej. Do ułożenia wodociągu 

na ulicy Dębowej, należy też dołączyć ulicę Graniczną – jeżeli właściciele nieruchomości będą 

partycypować w kosztach. Proszę zbierać podpisy od osób chętnych.  

Możemy zmienić zapis i 7 tys zł. przenieść z Wajkowa na Mielnik. 

Pan radny Kazimierz Tobota - Pan Wójt mówi coś innego niż Pan Zastępca, który powiedział,  

że ulica Dębowa jest nierozwojowa. 

Pan Zastępca Wójta – domy wybudowane na ulicy Dębowej są zasilane z ulicy Miodowej.  

Nic nie słyszałem o partycypacjach w kosztach budowy wodociągu. 

Pan radny Kamil A. Zalewski – przekazujemy fundusze na zakup samochodu do Policji, a może 

powinniśmy przeznaczyć te pieniądze na wodociąg dla mieszkańców.  

Pan Przewodniczący Rady – zaproponował przełożenie sprawy na sesję sierpniową. Pieniądze w 

kwocie 7 tys zł przeznaczmy na budowę ulicy Tarasowej.  

Pan Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o wyłączenie pkt. 1–wykonanie dokumentacji 

projektowej wodociągu w Wajkowie z projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 

2021. 

 

Rada Gminy 13 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się przyjęła zaproponowane poprawki 

radnego Artura Gackiego (wyłączenie punktu 1) do uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2021. 

(imienny wynik głosowania w załączeniu do protokołu)  

 

Pan Przewodniczący Rady zgłosił wniosek w sprawie przesunięcia kwoty 7.000 zł na zadanie 

inwestycyjne „Przebudowa i modernizacja ulic w Mielniku” w projekcie uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy na rok 2021. 

 



Rada Gminy 15 głosami za przyjęła zaproponowane poprawki –przesunięcie kwoty 7.000 zł na 

zadanie inwestycyjne „Przebudowa i modernizacja ulic w Mielniku” do uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy na rok 2021.  

(imienny wynik głosowania w załączeniu do protokołu) 

 

Pan radny Kamil A. Zalewski zgłosił wniosek o wyłączenie punktu 6 (dofinansowanie zakupu 

samochodu KPP w Siemiatyczach w kwocie 5.000 zł) z projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy na rok 2021. 

 

Rada Gminy 7 głosami przeciw, 4 głosami wstrzymującymi się i 4 głosami za odrzuciła 

zaproponowany wniosek o wyłączenie pkt. 6 z projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

na rok 2021. 

(imienny wynik głosowania w załączeniu do protokołu) 

 

Przerwa/wznowienie obrad. 

Pan radny Leszek M. Karbowski zgłosił wniosek w sprawie poprawki do uchwały w sprawie zmian 

budżetu gminy na rok 2021 w zakresie uwzględnienia zmian w budżecie o dofinansowanie projektu 

budowy wodociągu w miejscowościach Wajków i Mielnik. 

 

Rada Gminy 9 głosami za, przy 5 głosach wstrzymujących się i 1 głosie przeciw uwzględniła 

zaproponowane zmiany w uchwale w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 

(imienny wynik głosowania w załączeniu do protokołu) 

 

Pan Przewodniczący Rady zaproponował głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie 

gminy na rok 2021 uwzględniającą wniesione autopoprawki. 

 

Rada Gminy 15 głosami za podjęła uchwałę Nr XXIII/177/21 w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2021.  

(imienny wynik głosowania i uchwała w załączeniu do protokołu)  

Do punktu 6  

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Mielnik na lata 2021 -2030. 

 

Rada Gminy 15 głosami za, podjęła uchwałę Nr XXIII/178/21 w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2021-2030. 

(imienny wynik głosowania i uchwała w załączeniu do protokołu)  

 



Do punktu 7.  

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Statutu 

Gminy Mielnik. 

 

Rada Gminy 15 głosami za podjęła uchwałę Nr XXIII/179/21 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego 

Statutu Gminy Mielnik. 

(imienny wynik głosowania i uchwała w załączeniu do protokołu)  

 

Do punktu 8. 

Pan Wójt przedstawił Raport o stanie Gminy za 2020 rok. Raport powstał przy współpracy 

pracowników Urzędu Gminy Mielnik i jednostek podległych, znajdują się w nim ogólne informacje o 

gminie, dane demograficzne, zestawienia z realizacji polityk, programów, uchwał Rady Gminy 

Mielnik. Raport kończy się informacją finansową, wnioskami i rekomendacjami. 

Debata nad raportem: 

Pan radny Jerzy Weremjewicz stwierdził, że zaciągnięty kredyt należy spłacać, a kładka zostanie 

wybudowana kiedy stanie się nieszczęście na promie.  

Pan radny Jarosław Selwestrowicz zwrócił uwagę na brak w raporcie informacji o sieci 

kanalizacyjnej- trzeci etap budowy kanalizacji w Moszczonie Królewskiej. 

Pan Wójt - ze względu na wskaźnik koszt budowy jest wysoki. Należałoby wziąć kredyt.  

Jest realizowany program budowy przydomowych oczyszczalni, które są tańsze.  

Budowa kanału z Moszczony Królewskiej do Mielnika to wydatek 7.000.000 zł. 

Pan radny Jarosław Selwestrowicz – pozwolenie na budowę kanalizacji (III etap – budowa 

kanalizacji w Moszczonie Królewskiej) wygasło. Brak jest informacji w raporcie o skanalizowaniu 

pozostałych miejscowości.  

Pan Wójt – szukamy innego rozwiązania.  

 

Rada Gminy przyjęła do wiadomości przedstawiony raport o stanie gminy i podjęła uchwałę  

Nr XXIII/180/21 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Mielnik wotum zaufania 8 głosami za, przy 6 

głosach przeciw i 1 głosie wstrzymującym się.  

(imienny wynik głosowania i uchwała w załączeniu do protokołu) 

 

Pan Wójt – podziękował za przyjęcie raportu o stanie gminy. Zwrócił się z prośbą do Radnych o 

informację co zostało źle zrealizowane, żeby nie popełnić tych samych błędów w 2021 roku.  

Pan radny Jerzy Weremjewicz, zaproponował żeby zabrali głos Radni, którzy byli przeciw.  

 

Do punktu 9.  

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 



finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Mielnik za rok 2020. 

 

Rada Gminy 15 głosami za, podjęła uchwałę Nr XXIII/181/21 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Mielnik za rok 2020. 

(imienny wynik głosowania i uchwała w załączeniu do protokołu)  

 

Do punktu 10. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 

Odczytała treść uchwały RIO.  

Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek komisji do RIO w Białymstoku.  

Pani Skarbnik odczytała opinię w sprawie wyrażenia opinii złożonego wniosku Komisji Rewizyjnej.  

Pan radny Jarosław Selwestrowicz, zwrócił się o wyjaśnienie uwagi RIO do udzielonej pomocy 

Powiatu Siemiatyckiego. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że każda udzielana pomoc finansowa powinna być zapisana w formie  

uchwały intencyjnej o udzielonym wsparciu.  

Pan radny Leszek M. Karbowski, zapytał o jaką kwotę chodziło? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że o 366 tys zł.  

 

Rada Gminy 15 głosami za, podjęła uchwałę Nr XXIII/182/21 w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy. 

(imienny wynik głosowania i uchwała w załączeniu do protokołu) 

 

Do punktu 11. 

 

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie pomników przyrody występujących na 

terenie Gminy Mielnik. 

 

Rada Gminy 15 głosami za, podjęła uchwałę Nr XXIII/183/21 w sprawie pomników przyrody 

występujących na terenie Gminy Mielnik. 

(imienny wynik głosowania i uchwała w załączeniu do protokołu)  

 

Do punktu 12.  

 

Projekt uchwały w sprawie użytków ekologicznych występujących na terenie Gminy Mielnik 

przedstawił pan Sekretarz Gminy. 

 



Rada Gminy 14 głosami za, podjęła uchwałę Nr XXIII/184/21 w sprawie użytków ekologicznych 

występujących na terenie Gminy Mielnik. 

(imienny wynik głosowania i uchwała w załączeniu do protokołu)  

 

Do punktu 13. 

 

Pan Sekretarz przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części nieruchomości gminnej oznaczonej nr 

geodezyjnym 5196/69, obręb Mielnik. 

 

Rada Gminy 15 głosami za, podjęła uchwałę Nr XXIII/185/21 w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części nieruchomości 

gminnej oznaczonej nr geodezyjnym 5196/69, obręb Mielnik. 

(imienny wynik głosowania i uchwała w załączeniu do protokołu)  

 

Do punktu 14. 

 

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany w Regulaminie utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Mielnik. 

 

Rada Gminy 15 głosami za, podjęła uchwałę Nr XXIII/186/21 w sprawie zmiany w Regulaminie 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Mielnik. 

(imienny wynik głosowania i uchwała w załączeniu do protokołu)  

 

Do punktu 15. 

 

Projekt uchwały o zmianie uchwały Nr XXI/157/21 Rady Gminy Mielnik z dnia 18 lutego 2021r. w 

sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Mielnik na rok 2021 przedstawił pan Sekretarz Gminy. 

 

Rada Gminy 14 głosami za, podjęła uchwałę Nr XXIII/187/ 21 o zmianie uchwały Nr XXI/157/21 

Rady Gminy Mielnik z dnia 18 lutego 2021r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Mielnik na rok 2021. 

(imienny wynik głosowania i uchwała w załączeniu do protokołu)  

 

Do punktu 16. 

Pan Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 



Województwu Podlaskiemu. 

 

Rada Gminy 14 głosami za, podjęła uchwałę Nr XXIII/188/21 uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Województwu Podlaskiemu. 

(imienny wynik głosowania i uchwała w załączeniu do protokołu)  

 

Do punktu 17. 

 

Pani Katarzyna Warszycka kierownik GOPS przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia 

wniosku o przyznanie dodatku mieszkalnego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego. 

 

Rada Gminy 14 głosami za, podjęła uchwałę Nr XXIII/189/21 w sprawie określenia wniosku o 

przyznanie dodatku mieszkalnego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

(imienny wynik głosowania i uchwała w załączeniu do protokołu)  

 

Do punktu 18. 

 

Pani Katarzyn Warszycka kierownik GOPS przedstawiła projekt uchwały w sprawie wzoru wniosku 

o przyznanie dodatku energetycznego. 

 

Rada Gminy 14 głosami za, podjęła uchwałę Nr XXIII/190/21 w sprawie wzoru wniosku o przyznanie 

dodatku energetycznego. 

(imienny wynik głosowania i uchwała w załączeniu do protokołu)  

 

Do punktu 19. 

Rada Gminy 14 głosami za, przyjęła protokół z poprzedniej sesji. 

(imienny wynik głosowania i uchwała w załączeniu do protokołu)  

 

Do punktu 20. 

 

Rada Gminy przyjęła do wiadomości przedstawioną przez pana dyrektora GOKSiR-u  

i panią dyrektor GBP informację nt. przygotowania Gminy Mielnik do sezonu turystycznego. 

 

Do punktu 21. 

Rada Gminy przyjęła do wiadomości przedstawioną informację z wykorzystania wypracowanej 

nadwyżki ZGK, realizacja zapisów uchwały nr XXII/170/21 Rady Gminy Mielnik z dnia 26 kwietnia 



2021r. w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego - Zakład Gospodarki Komunalnej 

w Mielniku z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Mielnik i ocenę 

działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej w Mielniku 

 

Do punktu 22. 

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że na poprzedniej sesji ani w okresie międzysesyjnym 

interpelacji i zapytań nie złożono.  

 

Do punktu 23. 

 

Wolne wnioski: 

Pan radny Kamil A. Zalewski zwrócił się z prośbą o zawarcie zapisu w ogłoszeniu o przetargu na 

dzierżawę nieruchomości gminnych odnośnie ograniczenia grona osób mogących uczestniczyć w 

przetargu do mieszkańców Gminy Mielnik.  

Pan Wójt poinformował, że przetargi na dzierżawę gruntów muszą być otwarte i konkurencyjne tj. 

bez ograniczeń i podziału.  

Pan radny Leszek M. Karbowski, zaproponował, aby upamiętnić wkład pracy jaką wniósł  

Śp. Jan Zduniewicz w rozwój sportu w Gminie Mielnik poprzez nadanie imienia Jana Zduniewicza dla 

stadionu w Mielniku. 

Pan dyrektor GOKSiR-u poinformował, że w budynku zaplecza mieści się wystawa upamiętniająca 

okres budowy stadionu, są liczne fotografie. Jeżeli Rada podejmie stosowną uchwałę w celu 

umieszczenia tablicy upamiętniającej wkład osób/założycieli stadionu, nie będzie problemu z jej 

umieszczeniem. 

Pan radny Jarosław Selwestrowicz zapytał jak inne jednostki sporządzają raport o stanie gminy, czy 

piszą raport sami, czy firmy zewnętrzne? 

Pan Wójt poinformował, że w ramach oszczędności sami przygotowujemy raport o stanie gminy. 

Firmy zewnętrzne za przygotowanie raportu liczą sobie duże pieniądze. 

Pani Skarbnik Gminy, poinformowała, że koszt przygotowanie raportu przez firmy zewnętrzne jest 

w granicach od 20 - 30 tys. zł.  

 

Do punktu 24. 

Wobec wyczerpania porządku obrad XXIII sesji Rady Gminy Pan Przewodniczący podziękował 

radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady. 

Protokołowała: Iwona Paździora-Patkowska  

Przewodniczący Rady Gminy 

Artur Gacki 


